
  

We staan met z'n allen voor een geweldige uitdaging. De Goudse Transitievisie Warmte is
daar een onderdeel van en dat waardeer ik. 
Als bewoner van de binnenstad zie ik een bijzondere opdracht opdoemen om te komen tot een 
gasloze toekomst. Behoud van de historische uitstraling is voor mij daarbij het uitgangspunt. 
In een dichtbevolkte binnenstad met ook nog veel winkels, restaurants en overige panden een 
hele uitdaging. 
Ik geef als voorbeeld van een minder geslaagde oplossing het dak van Gouds Glas waardoor 
vanaf de Zeugstraat zicht is op een batterij buizen en pijpen. Ik besef dat dit niets van doen 
heeft met het gasloos maken van het pand maar geeft wel aan hoe kwetsbaar onze binnenstad 
is voor inbreuken op het beeld. 
Met warmtepompen op daken dreigt dat dan ook.

Mijn persoonlijk woonsituatie is aan de Sint Mariewal aan de rand van de binnenstad. 
In de Transitievisie Warmte wordt over dit stuk binnenstad in combinatie met de nieuwbouw aan
De Vest en de Raam (oude Verheullocatie) gezegd dat dat deel van de binnenstad mogelijk
kan worden meegenomen met de aanleg van een warmtenet. 
Dat houdt in dat er al op redelijk korte termijn een onderzoeksfase start. De appartementen aan 
de Sint Mariewal liggen bovenop de parkeergarage Bolwerk en sportschool Basic Fit. Niet de 
makkelijkste situatie voor het realiseren van dit doel kan ik me voorstellen met mogelijk 
verstrekkende consequenties.

Om die reden wil ik dan ook graag betrokken worden bij de verdere planvorming.
Momenteel ben ik bestuurslid van de VvE Sint Mariewal 1-39 en 2-16 van in totaal 28
appartementen.


